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Dnevni red:
1. Osnutek proraiuna r,aleto2023
2. Projekt sanacije prostorov >>Gostinsko nastanitveni objekt na Banj5icah<<
3. Razno
Dnevni red je bil soglasno sprejet

1. Osnutek proraiuna zaleto 2023
Predsednica 6lane KS seznani z okvirnim finandnim nadrtom 2a2023.
Sredstva, ki so ostala od preteklega leta2022, v znesku 4,857€, se prerazporedi v investicije na
vednamenskem objektu. Predvidevamo ureditev mini kuhinje ob vednamenski dvorani.

SKLEP: Predlog prerazporeditve sredstev soglasno sprejmejo vsi dlani KS.

2. Projekt sanacije prostorov >>Gostinsko nastanitveni objekt na Banj5icah<<
Zaradi obiska SluZbe za investicije iz MO Nova Gorica glede ogleda in ocene nujnih vlaganj v prostor
pregledamo projektno dokumentacijo, ki je izdelanaza objekt.
Predlagamo obnovo dela objekta, kjer je bil gostinski lokal v skladu z zakonodajo, kar bi omogodalo
uporabo objekta v gostinske namene ali oddajanje lokala.
V delu, kjer je bila trgovina predlagamo ureditev manj5ega etnolo5kega mtzeja in recepcije ter
apartmajev. Urejen prostor, bi lahko za svoje potrebe uporabljali tudi drugi uporabniki, na primer
dnevni center za oskrbo oseb s posebnimi potrebami ali dnevni center starej5ih obdanov.
Prisotnost pri obisku potrdijo Izidor Lbogar, Simon Jakopid, Alojz Testen, Simon Humar, Dejan
Strgar in Ljubka Cargo. SluZbi za investicije bodo predstavil stanje in podali predloge.

SKLEP: Predlog o poteku obiska soglasno sprejmejo vsi dlani KS

3. Razno
Predlogi glede izvedbe Praznika ko5qie. Ker je praznik uvr$ien med tradiciondnapraznovanja v MO
Nova Gorica menimq da bi bilo ustreano pridobiti vsaj fiksni del strolkov (zdravnik, gasilci,
varovanje, sanitarije,...) za irvedbo praznika. Glede okvirnega programa in izvedbe pramika
pridakujemo predloge Turistidnega dru5tva.

SKLEP: Predlog o sodelovanju pri izvedbi Praznika ko5qie soglasno sprejmejo vsi 6lani KS



Zg11adi vremenskih ra%fier in dotrajanosti cest, so se ne obdinski in krajevnih cestah 5e povedale

po5kodbe, nastale so tudi udarne jame. Sanacija bi bila nujna. Ustreane sluZbe prosimo za pregled in

oceno stanja.

SKLEP: Predlog o posredovanju pro$nje usteznim sluZbam soglasno sprejmejo vsi Ilani KS.

Krajani opozarjajo na nevafllo izvedbo rekonstnrkcilie dveh ovinkov na relaciji Grgarske Ravne- Bate.

Predlagamo stokovni pregled stanja in prosimo, da nas o ugotovitvah dim prej obvestite.

SKLEP: Predlog o posredovanju pro5nje ustreznim sluibam soglasno sprejmejo vsi dlani KS.

Glede urnika prisotnosti kontejnerja za advozmreZ in silaZnih folij, da se uporabnike obvesti po

telefonu. Ker je obveidanje o odvozu v preteklosti (v septembru 2A24 Ze potekalo na ta nadin,

menimo da je to mogode izvesti. Na PE Ravnanje z odpadki Komuuale Nova Gorica naslovimo
pro5njo za obve5danje uporabnikov.

SKLEP: Predlog nadina obveldanja uporabnikov soglasno sprejmejo vsi dlani KS.

Nadaljujemo s projektom rnejanja ekolo5kega otoka v zaselku Mrcinje. Pristojne sluZbe na obdini

zaprosimo za nadaljevanje predlaganega projekta.

SKLEP: Predlog o nadaljevanju urejanja ekolo5kega otoka v zaselku Mrciqie soglasno sprejmejo vsi
dlani KS.

Sestanek se zakljudi ob 20.30 h

Zapisnikar:LiljanaLazar ttulig可

Predsednica sveta KS Banj5ice: LilijanaLazar
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